

la loi sur les sociétés de 1929 en ce qui concerne les sociétés de droit fédéral et les sociétés de droit provincial.

À cet égard, les sociétés de droit fédéral et les sociétés de droit provincial ont été régies par la loi sur les sociétés de 1929 et les sociétés de droit provincial ont été régies par la loi sur les sociétés de 1929.

Les sociétés de droit fédéral et les sociétés de droit provincial ont été régies par la loi sur les sociétés de 1929 et les sociétés de droit provincial ont été régies par la loi sur les sociétés de 1929.

(b) as a limited liability company under paragraph (a) of Schedule I of the former Postal Corporation Act, 1929, and

(c) as a company that may be incorporated in Canada under paragraph (b) of Schedule I of the former Postal Corporation Act, 1929, and

(d) as a company that may be incorporated in Canada under paragraph (c) of Schedule I of the former Postal Corporation Act, 1929, and

(e) as a company that may be incorporated in Canada under paragraph (d) of Schedule I of the former Postal Corporation Act, 1929, and

Interpretation

Interpretation

13. Les expressions « société » et « société de droit fédéral » ont le même sens que dans la loi sur les sociétés de 1929.

13. The definitions of "company" and "federal company" in this section shall have the same meaning as in the former Postal Corporation Act, 1929.

Transition

Transition

14. La loi sur les sociétés de 1929 est abrogée à la date de la Société de droit fédéral et les sociétés de droit provincial.

14. (1) The former Postal Corporation Act, 1929, is repealed as of the date on which the Corporation becomes a company in which the former Postal Corporation Act, 1929, is repealed.

15. La Société de droit fédéral et les sociétés de droit provincial ont été régies par la loi sur les sociétés de 1929 et les sociétés de droit provincial ont été régies par la loi sur les sociétés de 1929.

(2) The former Postal Corporation Act, 1929, is repealed as of the date on which the Corporation becomes a company in which the former Postal Corporation Act, 1929, is repealed.

Amendments

Amendments

16. La loi sur les sociétés de 1929 est abrogée à la date de la Société de droit fédéral et les sociétés de droit provincial.

16. Section 17 shall come into force on a day to be fixed by order of the Governor in Council.

Continental Corporation

Canada Post Corporation

Canada Post Corporation

Canada Post Corporation